
 

 

 

Zápis č. 6 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 26. 9. 2023 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni:  

Hosté: - P. Ticháček 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Vyúčtování příspěvků na MČR 

4) Informace z VV ČJF 

5) Příprava veřejného zasedání – říjen 2023 

6) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny, kromě podnětu na KRK, bude doplněno 

během října 

2. Došlá pošta 

 

 Pí. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– informace k přihláškám na SCM 

- žádost o předložení akreditace na kurz trenéra 

 p. Urbanová (asistentka generálního sekretáře ČJF) 

 - povolení startu jezdců ze zahraničí  

 P. Pospíšilová  ( člen VV ČJF - ekonomika) 

 - výsledovka hospodaření KHO ke kontrole 

 P. Motygynová – žádost o zaslání vyjádření ke kategorizaci za KHO 

 – informace pro pořadatele hobby závodů 

 P. Rejchlová( kulturní referent Smiřice) – potvrzení pronájmu sálu na 

Galavečer KHO 

 

 

 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


3. Vyúčtování příspěvků na MČR 

Všechny příspěvky byly k dnešnímu datu proplaceny, stejně tak i náklady na oblečení 

pro reprezentanty na MČR.  

 

4.  Informace ze zasedání VV 

- VV ČJF schválil konání kurzu instruktorů v TJ Krakonoš Trutnov, začátek 

v listopadu 2023.  

- ostatní v příloze – zápis zasedání VV ČJF 

 

5. Příprava na veřejné zasedání  

        OV KHO projednal a schválil termín veřejného zasedání 19. 10. 2023 v Krajském 

pracovišti ČUS U Koruny 292 v Hradci Králové, pověřil pana Pejose zajištěním místnosti, 

sekretářku zasláním pozvánek a zajištěním občerstvení.   

 

6. Různé 

 OV KHO schválil časový plán přípravy na ZZVJ a ZZVJ 

 OV KHO pověřil sekretářku urgencí schválení výsledků závodů v oblasti. 

 P. Pejos seznámil s plánovanou schůzkou skupiny pro úpravu Stanov ČJF  

9. 10. 2023 

 P. Pejos seznámil s činností ČUS KHK – akcí sportovec roku 

 P. Pejos seznámil s plánovanou schůzkou hlavních komisařů ZZVJ 

 P. Ticháček se dotázal na využití zvýšených licenčních poplatků, p. Pejos 

předložil korespondenci mezi ním a p. prezidentem dokládající, že snaha o 

snížení poplatku ze strany KHO je velká. 

 P. Ticháček diskutoval s členy OV KHO o navrhované kategorizaci, dle 

jeho názoru má za přihlášku na závody odpovědnost trenér, nebo cvičitel, 

stím souvisí i fakt, že existence subjektu by měla být podmíněna trenérem, 

nebo instruktorem.  

 P. Pejos doplnil – z dotací NSA na činnost pro svazy je dostatek finančních 

prostředků na vzdělávání i chod svazu, tak razantní zvýšení poplatků 

nebylo nutné, navíc z nadpoloviční většiny oblastních vzešlo usnesení, 

které ukládá předsedům oblastí úpravu sazebníku, bohužel ne všichni 

předsedové se usnesením řídí, byť je pro ně závazné.  

 P. Ticháček dodal, že dle jeho názoru je kategorizace i žluté karty jen 

způsob vedení ČJF jak odvrátit pozornost členů ČJF od sazebníku 

poplatků. 

 
 

Svoboda nad Úpou, 30. 9. 2023 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 

 



 


